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Verslag Jaarvergadering ASV De Poelster 27 juni 2022 in het Clubhuis 
 

 

Aanwezig: 17 leden inclusief het voltallige bestuur. 
Afmelding ontvangen van Ted Bakker en Jan Hogenhout. 
 
 

1.  Voorzitter Wim van der Klauw heet in zijn openingswoord de aanwezigen welkom.  

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 
- Verslag kascommissie, zie agendapunt 6. 

 

3. Verslag jaarvergadering dd. 29-06-2020 
De inhoud van het verslag wordt onveranderd goedgekeurd. 
 

4. Het jaarverslag van de secretaris, met daarin opgenomen de JTC, het jeugdschaatsen, de bosloop, het 
clubhuis en het natuurijs is gepubliceerd op de Poelsite en worden toegelicht door bestuurs- en 
commissieleden. De verslagen worden, na correctie van een enkel tikfoutje, goedgekeurd. 
 

5.  Jaarrekening 2020-2021 
Penningmeester Chris van Bijlert geeft een korte toelichting op de jaarrekening. Het boekjaar is 
afgesloten met een positief saldo van €1519,-. Begroot was een positief saldo van €275,-. 
De schaatsactiviteiten konden ondanks de Corona beperkingen met enkele aanpassingen doorgaan, de 
huurders van het clubhuis konden hun activiteiten nog niet volledig oppakken. De Bosloop op 2e 
Paasdag verliep goed, maar de inkomsten bleven achter bij de edities van vóór Corona. De club heeft 
nog steeds een gezonde financiële positie.   

 

6. Verslag kascommissie 
De kascommissie heeft de boeken van de Poelster gecontroleerd en complimenteert de 
penningmeester met de wijze waarop het beheer van de financiën door hem is uitgevoerd.  
De vergadering dechargeert op voorstel van de kascommissie het bestuur voor het gevoerde financiële 
beleid.  

7. Benoeming kascommissie 
De kascommissie zal voor 2022-2023 bestaan uit Tim Oosten,  Eric-Jan Wiebenga en René van Zessen. 
 

8. Bestuursverkiezing 
Petra Simons (JTC) is volgens rooster aftredend en herkiesbaar. Zij wordt met algemene stemmen 
herkozen voor een termijn van 3 jaar.  
 

9. Samenstelling commissies 
De samenstelling van de commissies is ongewijzigd en staat gepubliceerd op poelster.nl.  
 

10. Gedragscode, vertrouwenspersoon en verklaring Omtrent Gedrag (VOG) 
Ellen Wijga heeft zich bereid verklaard om de functie van vertrouwenspersoon op zich te nemen. 
Voor alle trainers, begeleiders en bestuursleden is een Verklaring Omtrent Gedrag (VOG) aangevraagd 
en verkregen. De gedragscode en de contactgegevens van Ellen worden op de website gepubliceerd.  
 

11. Seizoen 2021-2022: activiteiten en plannen 
Onder voorbehoud in verband met mogelijke corona-restricties worden plannen voor seizoen 
besproken. Hopelijk kunnen trainingen, wedstrijden, club- en promotie-activiteiten weer zo volledig 
mogelijk worden opgepakt en lukt het ook weer toegang te krijgen tot de basisscholen en daar clinics 
voor kinderen tussen 6 en 12 jaar te houden. 

 

12. Vaststelling begroting en contributies 2021-2022 
De begroting wordt conform het voorstel van de penningmeester vastgesteld, de contributies blijven 
ongewijzigd. In het lopende seizoen zal de inning van contributies en abonnementsgelden in 2022 
worden gesplitst (conform besluit in de jaarvergadering 2021). De leden zijn er inmiddels op 
geattendeerd het lidmaatschap doorloopt, tenzij het wordt opgezegd en de contributies zullen zoveel 
mogelijk automatisch worden geïncasseerd.   
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13. De Poelster in de Toekomst: presentatie en discussie over onze beleidsplannen 
Een commissie bestaande uit Wim van der Klauw, Jan Bolt, Bob Schrage en Ton Post werkt op verzoek 
van het bestuur aan de uitwerking van de nota “De Poelster in de Toekomst”, die in de jaarvergadering 
van 2021 is aangekondigd. Hoofddoel is om te bereiken dat  we ook inde toekomst een bloeiende en 
vitale schaatsvereniging zullen zijn. We willen inspelen op maatschappelijke en technische 
ontwikkelingen en onderzoeken de mogelijkheden voor vernieuwing en samenwerking met andere 
partijen, zowel op het gebied van de sportstimulering als voor het bieden van voorzieningen voor 
buitensport beoefening.  De  plannen die de Gemeente en Amstelveen Sport hebben voor toevoeging 
van buitensport functies aan het gebied rond ons clubhuis en voor de toegang tot het Amsterdamse 
Bos, kunnen een mooie stimulans zijn. 
Het laatste overleg met de Wethouder voor Sportzaken heeft in februari plaatsgevonden en kon 
wegens zijn slechte gezondheidssituatie en overlijden niet meer worden voortgezet. Inmiddels zijn na 
de Gemeenteraadsverkiezingen in maart jl. de onderhandelingen voor een nieuw college in een 
afrondende fase. Wij zullen het initiatief nemen om de besprekingen met de nieuwe wethouder zo 
snel mogelijk te hervatten. 
Op uitnodiging van de formateurs van het nieuwe coalitieakkoord hebben wij onze plannen en de 
stand van zaken onlangs ingebracht bij de onderhandelingen. 
De vergadering ondersteunt na een goede discussie nogmaals de gedachte van bestuur en commissie 
dat ook andere sportaanbieders die zich individueel dan wel met elkaar ontwikkelen, gebruik zouden 
kunnen maken van de unieke locatie van het Poelster clubhuis. 
 

14. Rondvraag 
Geen. 

 
15. Sluiting. 

 
 


